
Nieuwjaarstoespraak 7-1-2014, Jan Roefs, wrnd voorzitter gemeenteraad.  

Voorzitter, leden van de gemeenteraad, dames en heren,                                   

Ook mijnerzijds de beste wensen voor het nieuwe jaar, 2014. Een jaar dat in 

het teken zal staan van de gemeenteraadsverkiezingen en van een verder 

gaande overheveling van taken naar de afzonderlijke gemeenten. En natuurlijk 

van het verder werken aan Helmond, zodat het hier goed wonen, werken en 

leven blijft.  Zoals de burgemeester aangaf, hebben we daartoe, in gezamenlijk- 

heid,  ook in 2013 de nodige stappen gezet. Iedereen bedankt daarvoor.                                             

Door middel van de Peelsamenwerking 6.1. wordt momenteel een stevig 

fundament gelegd, zodat de 6 deelnemende gemeenten de nieuwe taken, die 

op ons afkomen, op een adequate wijze kunnen uitvoeren. Namens de 

gemeenteraad van Helmond zijn Ellen Niessen en Miriam van der Pijl 

vertegenwoordigd in de Klankbordgroep en is het zaak dat in commissies en 

raad het proces begeleidt en bewaakt wordt. Samenwerking is geen doel op 

zich, maar moet leiden naar een betere dienstverlening voor de inwoners van 

de stad en een efficiente inzet van de financiele middelen. Succes daarmee.  

Diezelfde inwoners van Helmond worden mondiger en nemen steeds meer 

initiatieven om de leefbaarheid in de wijk en het eigen welbevinden te 

verbeteren. Voorbeelden zijn samen bouwen, initiatieven op het gebied van 

energie en het opzetten van evenementen en het zelf bouwen, bemensen en 

exploiteren van wijkhuizen en sportaccommodaties. Het gaat wel met vallen en 

opstaan en het vereist een scherp oog en de nodige tact, om waar nodig als 

gemeente ( zowel College, gemeenteraad als het ambtenarenkorps ) advies en 

ondersteuning te bieden. Maar een positieve grondhouding zou m.i. 

uitgangspunt moeten zijn, want het verhoogd de saamhorigheid en 

zelfredzaamheid van de inwoners, zowel in de wijk als op stadsniveau.                                                                         

Ook in Helmond zijn in maart 2014 de gemeenteraadsverkiezingen. Het 

opkomstpercentage is al jaren te laag, en het is te prijzen dat het College 

initiatieven ontplooit om de opkomst te bevorderen. We hebben als politiek 

Helmond een hectisch jaar achter de rug. Het is belangrijk om lessen te trekken 

uit het verleden en ons vol te richten op de toekomst van Helmond en het 

welbevinden van haar inwoners. Ik wens u allen daarbij veel inspiratie, kracht 

en wijsheid toe. Ik dank u voor uw aandacht 

 


